
Årsmøte 2024 
Innkalling til årsmøte i Vegårshei Jeger og – fiskerforening 

Sted: Fjellheim 

Tid: Mandag 18 mars kl. 18:00 

Saksliste: 

1. Åpning 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste  
3. Valg av dirigent 
4. Valg av sekretær 
5. Valg av to til å underskrive protokollen 
6. Styrets årsberetning for 2023 
7. Gruppenes årsberetning for 2023 og aktivitetsplaner for 2024 
8. Regnskap 2023 
9. Budsjettforslag 2023 
10. Innkomne saker 
11. Kontingent 
12.  Valg av utsendinger til Aust-Agder JFF årsmøte 
13.  Valg 

 

Saker som ønskes behandlet under sak 10 må være styret i hende to uke før 
årsmøtet, senest 5 mars 

Det blir pause med kake, kaffe og lotteri etter årsmøtesakene. 

Etter årsmøte blir det oppsummering av jaktåret 2023 ved Terje Flaten fra 
kommunen, informasjon fra NJFF Aust-Agder og sponsor Agder Sparebank. 

 

 

 

 

 

 



Styrets årsberetning for 2023 
Årsmøtet 2023 ble holdt på Fjellheim 23 mars. Styret fikk da følgende 
sammensetning: 

Hovedstyre 

Leder: Leder:   Eirik Omdal    
Nestleder:   Erling Solberg    
Kasserer:     Jon Sines     
Styremedlem:  Yngve Bjorvatten     
Kvinnekontakt:   Tone Songedal    
Varamedlem:   Amund Bolstad   
Varamedlem:  Lars Saga    
Sekretær:   Oddvar Kristensen   
    
Utvalgsledere: 

Ungdomsgruppa:   Ingvar Bjørkholt                 
Sportskytterutvalget:  Geir Henning Ormshammer   
Fiskeutvalget:  Erling Myre    
Hundeutvalget:  Gøran Myre    
Viltstellutvalget:  Torgny Straum   
  
Valgnemnda 
Leder    Knut Arne Selåsdal   
Medlem   Vegard Myhre 
Medlem   Bjørn Kroken   
 
Revisor:                           Ole Tom Kroken                            
                                         Jan Tore Sines    
 
 
 
Aktiviteter 2023               

Filmfordrag med Rune Høgfoss fra Høgfoss & Fallan ble arrangert 13. mars. 
Godt oppmøte og god stemning. 

Kurs i Feltkontroll av hjorteviltkjøtt ble arrangert 18 mars på Fjellheim. 
Fulltegna kurs med over 20 deltagere som ble godkjente feltkontrollører. 

I februar og mars var det innendørs skyting mandager på Fjellheim. 



Foredrag om hjorteforvaltning 22 mai, med Johan Trygve Solheim fra Norsk 
Hjortesenter. Fullsatt Fjellheim og godt læringsutbytte. 

Vegårshei JFF hadde stand på Vegårsheidagen 21. august. Det ble servert 
elgsuppe og arrangert natursti. Godt med besøk på standen. 

Vegårshei JFF var 75 år i 2023. Jubileumsjakt og jubileumsfest ble arrangert 9 
desember. Jakta var på Espeland med ca. 30 deltagere. Takk til Liv Torill og 
Reiulf som stilte jaktterreng til disposisjon. 

Jubileumsfesten ble arrangert på Fjellheim med ca. 70 deltagere. Det ble fortalt 
flere gode historier fra foreningens historie. 

 
Økonomi og medlemstall 

VJFF har god økonomi.  

Pr 31.12.2023 var det 291 medlemmer i VJFF. Dette er en økning på 21 stykk 
fra 31.12.2022. 

Vi ønsker å takke Agder sparebank for at de vil støtte våre aktiviter med 
betydelige midler. Vi vil også takke Brownels som en god støttespiller og 
medhjelper til utstyr på skytebanen og premier ved utlodninger. 

 

Møter og representasjon 

Det har vært avholdt 4 styremøter i 2023.  
 
Tone Songedal, Eirik Omdal og Oddvar Kristensen deltok på Agderkonferansen 
2023. 
 
Tone Songedal og Eirik Omdal deltok på årsmøte i Aust-Agder JFF. Dette ble 
arrangert på Evje. 
 
Eirik Omdal, Tone Songedal, Erling Solberg og Geir Henning Ormshammer 
deltok på tillitsvalgtsamlingen 09.05.2023. 



 
Eirik Omdal, Erling Solberg og Oddvar Kristensen deltok på 
tillitsvalgtsamlingen 19.10.2023. 
 
Skytterhus Vegarheim 
 
Det jobbes fortsatt med å få til toalettfasiliteter og tilgang til skytterhuset på 
Vegarheim for VJFF. Skytterlaget har hentet inn priser på arbeidet og jobber nå 
med tinglysing av leiekontrakt for å kunne søke spillemidler til prosjektet. Det er 
tidligere satt av kr. 180 000.- som VJFF skal bidra med i prosjektet. Det er 
besluttet at VJFF går inn som leietaker og betaler denne summen som et 
forskudd på en langtids leiekontrakt. Ved å gå inn som leietakere vil VJFF være 
fraskrevet alle drift/vedlikeholdsutgifter og dugnadsarbeid. Det er planlagt at 
arbeidet med å anlegge toalettfasiliteter skal starte opp våren 2024.  
 
Infoskriv om jakt i kommuneskogen 
 
Styret har laget et info skriv om jakt i kommuneskogen. Dette ligger på 
https://www.njff.no/aust-agder/vegarshei 

 

Aktivitetsplan 
Styrets planer for aktiviteter i 2024.  

Det har vært filmkveld med Høgfoss og Fallan 8 februar med over 100 oppmøtte 
tilhørere. 

Skyting på Fjellheim har startet opp igjen. Dette er på mandager kl. 18:00, og 
varer ut mars.  

Det er på sikt behov for en til som jegerprøveinstruktør. Er du interessert så ta 
kontakt med styret. 

Har medlemmene forslag til aktiviteter eller kurs er det fint om dette meldes inn 
til styret eller til utvalgslederne. 

 

 

 

 



Gruppenes årsrapport for 2023 og 
aktivitetsplan for 2024 

Årsmelding 2023 fra Fiskestellutvalget 
 Året 2023 ble også tilnærmet et normalår med aktiviteter for 

fiskestellutvalget. 
 
 Vi har ikke lagt ut noe kalk i 2023, Bjørn måler pH vår og høst.   
 
 Vi hadde prøvefiske i Vålevann 12-13 mai. 
 Fangsten ble 7 aurer og 154 tryter. 
 Vi stekte fisk, og hadde en trivelig formiddag sammen med fiskegruppa 

og grunneier Torgeir Selås. 
 
 Dugnad på depotet 22. mai. 
 
 Fiskesommer 16. juni i Ufsvann 
 Det var ca. 20 påmeldte barn på årets arrangement, og vi fikk en flott 

kveld, med fint vær. Noen fisket, og noen badet, og alle fikk pølser og 
brus, og kaffe til de voksne.  

  
 Fisketur i samarbeid med frivilligsentralen og Røde kors, «Ferie for alle», 

2. juli, på formiddagen, 2 timer fisketur i Kalbergsvann. Dette er for 
ungdom, og ble en suksess som i fjor, med gode tilbakemeldinger. 

      
Fiskegruppa bruker fortsatt gamle heimvernsdepotet ved Fjellheim som 
lager.  
Den framstår nå ryddig og grei etter en liten dugnad i mai. Lager for bl.a. 
prøvefiske-garn, rusa og annet materiell. 
   

  Fiskekortsalg på Esso: 



     
 
Inatur : 108 kort, Dette er litt mere enn i fjor, og et bra resultat.  
I appen Perfish, solgte vi ikke kort i 2023. 

 
 Båten i Kalbergsvann var mye brukt i 2023. Vi har en båt i minebaater.no 

som alle medlemmer av NJFF kan låne. Den må bestilles på 
www.minebaater.no, og dette er gratis.  

 
 Vi kjøpte en ny båt i fjor til kr. 31600,- fra Arendal båt og motor, det er en 

Kimple 440 aluminiumsbåt som vi kan bruke til prøvefiske og lignende. 
Den er lett å ta med på henger, to personer håndterer den greit. 
Foreløpig har vi lagt den i Korsdalstjenna til bruk for alle der, og den er 
lett å hente. 
 
Vi ønsker å få med nye, og gjerne yngre medlemmer i fiskeutvalget, ta 
kontakt om du vil være med, eller kjenner noen. 

 

http://www.minebaater.no/


  

 

Erling Myre, leder 

John Geir Smeland, sekretær 

Fiskestellutvalget 

Årsmelding 2023 fra Viltstellutvalget 

Det ble solgt 12 årskort og 6 dagskort denne jaktsesongen i kommuneskogen. 
Terrenget var mye i bruk gjennom hele høsten, men det ble kun skutt 1 
rådyrbukk, 1 bevere og fanget 4 mår i feller. Bra med vilt i terrenget. Vi 
arrangerte opplæringsjakt på elg sammen med Bjor og Skeimo jaktlag med 
veldig bra oppmøte. Bikkjene hadde tak i dyr hele dagen, men dessverre ingen 
fangst. 
 

 
Fra elgjakta sammen med Bjor 
 
 



Aktivitetsplan 2024 
Opplæringsjakt(er) sammen med Bjor og Damegruppa. 
 
For Viltstellutvalget  
Torgny 

Årsmelding Ungdomsgruppa BJOR 

Bjor har i 2023 bestått av en fin gjeng og god deltagelse på arrangementene. Vi 
har vært alt fra 5 til 15 deltagere. 
 
Det er inngått avtale med VSA om at Bjor kan disponere bua i Molandsdalen. 
 
Det har vært følgende aktiviteter i 2023.  

Leirdueskyting Molandsdalen. 
Storviltprøve Vegarheim. 
Deltagelse ved åpning av dagsturhytta på Orrefjella. 
Tur til Solem skytebane i Gjerstad. 
Slaktekurs hos Torgny og Elin. 
Demonstrasjon av partering av hjort i Åmli. 
Elgjakt på Skeimo. 
Rådyrjakt på Espeland. 
Gåsejakt.             
 

  
Fra slaktekveld hos Elin og Torgny 



 

 
Fra rådyrjakt på Espeland 
 
 
Planlagte aktiviteter i 2024 
  
Simulatorskyting i Risør. 
Slakting, vi håper Torgny og Elin inviterer oss igjen. 
Sjøfiske. 
Jaktfeltskyting. 
Storviltprøve. 
Leirdueskyting. 
Tur til Solem skytebane. 
Camp villmark. 
Elgjakt. 
Rådyrjakt. 
  
For Bjor 
Ingvar Bjørkholt 

 
 
 
 
 
 



Årsmelding for damegruppa 
 

 

JENTEJAKTFELTEN PÅ SLETTÅS 

Fjorårets jentejaktfelt ble arrangert 5 august. Med god hjelp fra flere i styret og 
damegruppa, møtte vi opp dagen før for å rigge til. Hele 23 damer var med på en 
dag med skyting. Først var det jaktfelt med skyting mot dyrefigurer i papp på 
diverse hold. Så var det hagleskyting og lunsj. Til slutt var det skyting med 
salong. Det var også en natursti som gikk ann å gå. Det hele ble avsluttet med 
premieutdeling og en heidundrende fest. Elin E. Vegerstøl vant jaktfelten, og i år 
ble det utdelt ny vandrepokal. 

Takk til Torstein som stiller gården til disposisjon. 

 

 



 

 

VEGÅRSHEIKUA 

Det ble som tidligere år også i år arrangert Vegårsheikua. Det ble i forkant av 
Vegårsheikua arrangert to treningskvelder på Vegarheim for damer. Elin 
Ellingsvik Vegerstøl vant med 86 poeng. Sunniva Selås vant Texas-skytinga. 
Stor takk til Oveland som sponset med premier. 

Resultatliste: 

1. Elin E. Vegerstøl 86p 
2. Sunniva Selås 82p 
3. Ellen Ausel 80p 

Lena Seterkleiv 80p 
4. Anne Grete Glemming 78 p 
5. Nina Alfsen 76 p 
6. Randi Ettestøl 66 p 

Tone Songedal 66 p 
7. Amalie Lunner Karlsen 42 p 

 

 



 

 

For damegruppa 

̴̴ Tone Songedal 



Hundegruppa 
Vi startet på våren med blodsportrening for foreningens medlemmer. Det var 
meget bra oppmøte alle kveldene vi la spor. Mange dyktige hunder i aksjon. 
 
Som tidligere stilte hundegruppa med hunder til VJFF sin jubileumsjakt. Det var 
7dachser og 2 drevere som stilte opp på en litt kald og bløt dag på Espeland. 
Takk til alle hundeføreren som stilte. 
 
Hundeforet går som vanlig. Det kan kjøpes hos Per Olav Olimstad i 
Djuptjennhaugen. 
 
Mvh Gøran Myhre 
Leder Hundeutvalget 
 
 
Sportsskytterutvalget 
 
Vi hadde dugnad med vårklargjøring av banen, og startet med tirsdags 
treninger.   
Storviltprøven ble gjennomført på onsdager fra juni til september.  
Det har vært gjennomført følgende stevner:  
  
Jaktfelt 15 april, 73 deltagere 
 
Vinner Sindre Ausel 148 poeng 
 
Resultater Vegårsheistuten:   
 
Finale 

1. Geir Henning Ormshammer 108 poeng 
2. Anders Vegerstøl   104 poeng 
3. Nils Homstøl     96 poeng 

 
Veteran 

1. Jens Arild Kroken   38 poeng 
2. Olav Ettestøl   36 poeng 
3. Nils Thorsen   20 poeng 

 
Damer junior 

1. Line Nielsen   14 poeng 
 
  



Klubbmesterskap i sakte elg. 21 deltagere  
 
Sammenlagt: 

1. Trond Rugnes  108 poeng 
2. Knut Arne Selåsdal 102 poeng 
3. Jørgen Ettestøl  102 poeng 

 
Junior klasse 

1. Vegard Setekleiv Lofstad 66 poeng 
 
Damer 

1. Elin Ellingsvik Vegerstøl 96 poeng 
2. Karianne Øverdal   70 poeng 
3. Lena Setekleiv Lofstad  58 poeng 

 
Veteran klasse 

1. Nils Thorsen 84 poeng 
2. Olav Ettestøl  76 poeng 

 
 
Elgbanestevne 16 deltagere 
 
Vinnere 
Klasse A: Tor-Oddvar Ramsvik, Sauherad 
 
Klasse B: Alf Kristian Alfsen 
 
Klasse F: Elin Ellingsvik Vegerstøl 
 
Klasse JA: Yngve Larsen, Tvedestrand 
 
Klasse JB: Geir Henning Ormshammer 
 
Klasse JC: Gøran Lillemo 
 
VJFF hadde også 4 deltakere i NM jaktfelt. Det var Karianne Øverdal, Ellen 
Ausel, Espen Langmyr og Knut Arne Selaasdal. Beste skytter fra VJFF ble 
Espen Langmyr med 138 poeng.  
 
I fylkesmesterskapet i jaktfelt stilte 8 skyttere fra VJFF. Espen Bakken ble beste 
skytter fra VJFF med 144 poeng innledende og 190 poeng etter finale. Espen 
endte på en 3. plass i fylkesmesterskapet. Elin Ellingsvik Vegerstøl skjøt seg 



også til finalen med 138 poeng innledende og 176 poeng etter finale. Hun endte 
på en 8. plass i fylkesmesterskapet. 
 
Aktivitetsplan 2024 
 
Innendørsskyting på Fjellheim hver mandag kl. 18 i januar frem til påske 
 
Jaktfelt 14 april 
Elgskyting 15 juni 
Sakte elg 7 september 
 
Geir Henning Ormshammer 
Sportskyttergruppa 
 
Rapport fra jegerprøveinstruktørene 
 
Det var kun 5 påmeldte til årets jegerprøvekurs, men vi valgte likevel å 
gjennomføre kurset. Alle de 5 deltakerne var ungdommer; 2 fra Vegårshei og 3 
fra Tvedestrand.  
 
Jørgen har trukket seg som instruktør. Men så lenge ungdomsskolen også 
arrangerer kurs, er det tilstrekkelig med to instruktører. På lengre sikt vil det 
være behov for flere instruktører, så foreningen oppfordres allerede nå til å få 
flere til å gjennomføre nødvendige kurs og skaffe seg autorisasjon.  
 
På vegne av jegerprøveinstruktørene 
Helge Sines 
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